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GEMEENTE 

ZEVEN AR 

Raad l Besluitenlijst 

Van de openbare vergadering van de RAAD van de gemeente Zevenaar op 19 december 2018.
(alleen het eindresultaat,geen stemverklaringen 

Aanwezig 
Voorzitter: Schadd-de Boer (burgemeester)
Commissiegrifer: Geldorp (raadsgriffier)
Leden: Lokaal belang: Albers, Boekhorst, Du Croix, van 

Essen, llhan, P.J.lVl. Putman, Riswick-Keultjes en 
Staring;

van Dinther, F.B.lVl.Evers, Jansen, de Nooij,
Visser, Voetdijk-ten Have en Kleinherenbrink;

MA: lVl.B.lVl.Jansen, Lap en Niebuur-Sluiter;
VVD: Teunissen en Vos;

van der Schaft en van der Velden;
P.W.lVl. Pollmann;

Sociaal Zevenaar: P.J.lVl.Freriks;
GroenLinks: B.lVl. Kagei 

Collegeleden: B.lVl.Elfrink, Koers-de Graaf, van Loon, van Dellen,
Winters 

Afwezig met kennisgeving: Buil(Lokaal Belang);A.Ok (Lokaal Belang)

Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet een ieder van harte welkom.

Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Vragenuur 

3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college 
Er zijn 4 schriftelijke vragen ontvangen:

inzake gesprek met Stichting Veteranen de Liemers 
inzake MER-procedure en snelheidsverlaging Babberichseweg 
inzake investeringsbedrag schoolwoningen De Bem (PvdA)
inzake status gesprekken met vereniging De Boskuul 
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Het college beantwoordt ter vergadering de ingediende schriftelijke vragen.

ln reactie op de beantwoording van vraag 2 laat de VVD weten het te betreuren dat er niet met de 
actiegroep is gecommuniceerd.
Naar aanleiding van vraag 4 zegt de portefeuillehouder op verzoek van de VVD toe in het presidium een 
korte toelichting te qeven over de gang van zaken ten aanzien van De Boskuul.

Mededelingen college 

Er zijn geen mededelingen vanuit het college.

3e. Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 
De PvdA verzoekt brief 5 (VNG Ledenbrief 18/077 ontwikkelingen onderwijshuisvesting) te agenderen 
voor de commissie Samenleving.
Voor de overige stukken besluit de raad met algemene stemmen in te stemmen met de wijze van 
afdoening.

Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering 

De besluitenlijst van de raadsvergadering van 28 november 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld.

Raadsvoorstel inzake ontslag de heer Zock als lid van de commissie Ruimte 

Raadslid de heer Visser bedankt de heer Zock voor zijn inspanningen als commissielid en overhandigt de 
heer Zock een bloemetje. De raad ontslaat met ingang van 19 december 2018 de heer Zock als lid van 
de raadscommissie Ruimte en besluit bij acclamatie de heer Van der Schaft te benoemen als lid van de 
raadscommissie Ruimte.

Raadsvoorstel inzake belastingverordeningen 2019 en regeling kwijtschelding 

De raad wordt voorgesteld om de belastingverordeningen 2019 en de regeling kwijtschelding 
gemeentelijke belastingen 2019 vast te stellen.

Er zijn 3 amendementen ingediend:
Een amendement door D66 waarbij de fractie van D66 het tarief van de lediging van de voormalige 

duobak overige huishoudelijke afvalstoffen wil wijzigen van e 8,00 in e 
Een amendement door de VVD inzake een tekstuele verduidelijking in de verordening hondenbelasting 

in artikel 5 betreffende het belastingtariefvoor tweede en volgende honden.
Een amendement van de VVD, de PvdA en de SP inzake de verruiming van de kwijtschelding van de 

belastingverordeningen niet alleen voor inwoners waarbij het percentage voor de berekening van de 
kosten van bestaan gesteld is op 100 van de bijstandsnorm, maar ook voor de inwoners waarbij dit 
percentage is gesteld op 110 kwijtschelding) en 120 kwijtschelding).
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De fractie van D66 licht het amendement toe. Zij vinden 8,00 te hoog en met name in de zomer zal het 
zorgen voor stankoverlast. Ook zijn zij van mening dat met name de inwoners die gebruik maken van 
luiers hier het meeste last van hebben. Voor deze groep mensen wordt het fors duurder. Verder heeft de 
fractie angst voor een verkeerde afvalscheiding en illegale dumping van afval.
De VVD laat weten dat hun amendement over de verordening hondenbelasting een technische 
aanpassing betreft.
Voor wat betreft het laatste amendement inzake de verruiming van de kwijtschelding van de 
belastingverordeningen laat de VVD weten dat het doel van dit amendement is het terugdringen van de 
armoede. Zij zijn van oordeel dat als mensen gaan werken,ze er niet op achteruit moeten gaan omdat ze 
dan niet meer voor kwijtschelding in aanmerking komen.

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
-in het algemeen: de late indiening van de amendementen 

aandacht voor het in brede zin stijgen van diverse tarieven voor de Zevenaarse inwoners na de 
herindeling; Zevenaar zit in de top 3 voor wat betreft de hoogte van de afvalstoffenheffing (Sociaal 
Zevenaar) -voor de PvdA is dit ook een argument voor hun amendement inzake verruiming van de 
kwijtschelding.

de financiële consequenties van het eerste amendement en waaruit dit clan gedekt moet worden 
(PvdA, GroenLinks); Sociaal Zevenaar noemt hierbij de algemene middelen, VVD stipt daarbij de 
solvabiliteitsratio aan.

de kosten voor de bedrijven zijn fors aan de hoge kant in vergelijking met omliggende gemeenten en zij 
moeten niet meer geconfronteerd worden met verdere verhogingen 

de enorme toename van de OZB niet alleen voor ondernemers,maar ook voor niet-woningen en 
huurders/gebruikers van deze niet-woningen, met name in voormalig Rijnwaarden; het maximale is nu 
wel bereikt 

de suggestie om het amendement van D66 aan te houden omdat er nog een evaluatie komt en er dan 
waarschijnlijk een kleinere bak komt (Lokaal Belang)

de vraag of de raad zich met het derde amendement niet begeeft op het terrein van inkomenspolitiek en 
ofdit wel wenselijk is (Lokaal Belang)

het feit dat inwoners/gezinnen die luiers gebruiken 3 containers nodig hebben om de luiers kwijt te 
kunnen 

het toevoegen van straten aan de reclamebelasting volgend jaar (Lokaal Belang)
de vraag of het budgettaire gevolgen heeft dat bij de precariobelasting op leidingen uitgegaan wordt 

van het gewogen gemiddelde (Lokaal Belang)
het weghalen van belemmeringen van inwoners om te gaan werken;als iemand een baan krijgt, komt 

deze niet meervoor kwijtschelding in aanmerking (amendement (SP/VVD)
oog houden voor de menselijke maat en wat het wijzigen van de tarieven betekent voor de inwoners 

de neveneffecten (bijv. zwerfafval, verkeerde afvalscheiding, hoeveelheid bakken meenemen in de 
evaluatie over de afvalinzameling 

het feit dat alle belastingenverordeningen in voorstel zitten; de SP en de VVD betreuren dit 

College 
Het college wijst het amendement van D66 af omdat de kosten hiervoor e 245.000,00 zijn. Deze dienen 
dan opgehaald te worden in het vastrecht en dat is niet wenselijk. Het college zet in op een betere 
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afvalscheiding en een financiële prikkel is daar een middel voor. Er is een tegemoetkoming voor inwoners 
die medisch afval hebben,zij betalen een vast bedrag minder.
Voor wat betreft het amendement van de VVD over de hondenbelasting laat het college Weten dat dit 
een standaardverordening van de VNG betreft. Het tekstvoorstel is wel mogelijk.
Het college ontraadt het derde amendement voor Wat betreft de kwijtschelding. Deze is niet mogelijk 
omdat deze zich op het terrein van de inkomenspolitiek begeeft. Er is in de kwijtscheldingsregeling al een 
differentiatie opgenomen die rekening houdt met inkomensverschillen.

De fracties van Sociaal Zevenaar, SP en VVD zetten vraagtekens bij de opmerking van het college dat het 
derde amendement niet mogelijk is omdat dit inkomenspolitiek betreft. GroenLinks laat weten het 
amendement van D66 sympathiek te vinden, maar steunt deze niet vanwege het ontbreken van de 
financiële onderbouwing. Naar aanleiding van het antwoord van het college ten aanzien van het 
amendement over de kwijtschelding zal ook dit amendement niet door GroenLinks gesteund worden.

Voor het in stemming brengen van de amendementen en het voorstel wordt de vergadering op verzoek 
van Lokaal Belang voor 5 minuten geschorst.

Het eerste amendement van D66 over de aanpassing van het tarief van de lediging van de voormalige 
duobak overige huishoudelijke afvalstoffen wordt door middel van een hoofdelijke stemming (op verzoek 
van de fractie van Sociaal Zevenaar) verworpen. Voor hebben gestemd de raadsleden Freriks,Pollmann,

Jansen,Niebuur-Sluiter, Van der Schaft,Albers,Lap en Van der Velden tegen hebben gestemd de 
raadsleden Vos, Jansen, Kagei, Riswick-Keultjes, llhan, Du Croix, Putman, Evers,Visser,Teunissen, De 
Nooij, Kleinherenbrink,Van Dinther,Staring, Boekhorst,Voetdijk-ten Have en Van Essen De heer 
Kleinherenbrink legt een stemverklaring af voor zijn tegen-stem. Hij is van mening dat de raad met dit 
amendement geen ongedekte cheque kan aannemen. ln de discussie komt volgens hem de menselijke 
maat tegenover goed boekhouderschap te staan. ln zijn oordeel getuigt goed boekhouderschap ook van 
de menselijke maat omdat er dan gezorgd voor voor een goede toekomstige financiële situatie en hij 
prijst het college daarvoor.

Het tweede amendement van de VVD over de tekstuele verduidelijking van de verordening 
hondenbelasting wordt gewijzigd raadsbreed aangenomen. Het woordje “additioneel” keer vermeld in 
het amendement) is verwijderd.

Het derde amendement van de VVD, de PvdA en de SP inzake verruiming kwijtschelding 
belastingverordening wordt verworpen. Voor hebben gestemd de fracties van Sociaal Zevenaar, SP, VVD,
D66 en de PvdA tegen hebben gestemd de fracties van GroenLinks,Lokaal Belang en CDA 

Raadsvoorstel:
De raad besluit de belastingverordeningen 2019 en de regeling kwijtschelding gemeentelijke belastingen 
2019 vast te stellen. Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, CDA, VVD en GroenLinks 
tegen hebben gestemd de fracties van D66, PvdA,SP en Sociaal Zevenaar 
De heer Vos legt een stemverklaring af. Het is lastig om tegen verordening tegen te stemmen omdat 
alle verordeningen in besluit zijn opgenomen. De OZB is voor de VVD een bittere pil en de heer Vos 
hoopt dat het college wel rekening gaat houden met een verbeterd ondernemersklimaat,zeker in 
vergelijking tot de omliggende gemeenten. De VVD wilde economie laten groeien. De VVD is van oordeel 
dat een OZB-verhoging van 50%voor voormalig Rijnwaarden echt niet kan,ook omdat er in maart 
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gesproken is over een “zachte landing" Wat deze verhoging niet is. Toch stemt de VVD voor dit 
raadsbesluit,omdat de overige verordeningen/regeling goed zijn. De VVD betreurt het zeer dat de 
ondernemers Wederom de melkkoe van de gemeente zijn.

Raadsvoorstel inzake Afvalstoffenverordening 

De raad Wordt voorgesteld de Afvalstoffenverordening gemeente Zevenaar 2019 vast te stellen.

Er is een motie door D66 ingediend over de inzameling van incontinentiemateriaal.De motie wordt door 
D66 toegelicht.

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
de vraag of de motie Wel uitvoerbaar is omdat het ook over bedrijfsafval gaat (Lokaal Belang)
de vraag of de gemeente Wel vooruit kan met de proef in Nijmegen als ook andere gemeenten gaan 

deelnemen (PvdA)
goede communicatie/voorlichting naar de inwoners over de afvalinzameling Wat Waar en Wat in 

Welke bak hoort)

College 
Het college laat Weten dat er in de loop van 2019 een voorstel komt over h0e incontinentiemateriaal 
verwerkt gaan Worden Waarbij Wel onderscheid Wordt gemaakt tussen huishoudelijk afval en afval van 
instellingen Want er gelden andere tarieven en andere voorwaarden. Ook een combinatie hiervan zal 
onderzocht Worden. Het onderzoek naar het apart inzamelen van incontinentiemateriaal heeft Wel een 
prijskaartje. Zodra het college Weet Wat het financieel gaat kosten,komt dit terug naar de raad.
lncontinentiemateriaal kan altijd gratis aangeboden Worden bij het aanbiedstation en voor inwoners die 
slecht ter been zijn is er een speciale container beschikbaar die gratis Wordt geleegd. ln het kader van 
duurzaamheid gaat het college met belangstelling kijken bij de ARN in Nijmegen en of daarop 
aangesloten kan Worden.

De fracties van Lokaal Belang,VVD en CDA zijn van oordeel dat de motie overbodig is, omdat nu 
bovenstaande toezegging is gedaan.

De fractie van D66 laat Weten dat in de motie Wel termijnen zijn vermeld, maar laat Weten de motie aan te 
houden Waarbij ze graag over 3 maanden een reactie van het college Willen ontvangen.

De raad besluit met algemene stemmen de Afvalstoffenverordening Zevenaar 2019 vast te stellen.

Raadsvoorstel inzake verordening cliëntenraad RSD 2019 

De raad Wordt voorgesteld om de verordening cliëntenraad RSD 2019 vast te stellen.

De fractie van GroenLinks laat Weten dat de technische vragen naar tevredenheid zijn beantwoord en dat 
het voorstel een hamerstuk kan zijn.
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De raad besluit met algemene stemmen de verordening cliëntenraad RSD 2019 vast te stellen.

Raadsvoorstellinzake nota reserves en voorzieningen 2018 

De raad Wordt voorgesteld om de nota reserves en voorzieningen 2018 vast te stellen en in te stemmen 
met de voorgestelde financiële effecten hiervan 

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:

Meer inzicht begin 2019 in het betaald parkeren, met name het parkeerbedrijfen de reserves 
(toekomstige investeringen moeten uit de opbrengsten Worden gegenereerd), parkeerbedrijf geen 
melkkoe van de gemeente de PvdA heeft hierover technische vragen gesteld en komt evt. bij de 
Kadernota met voorstellen ten aanzien van het parkeerbedrijf 

het voorstel om de verschillende reserves binnen het Sociaal Domein vrij te laten vallen de PvdA 
kan hiermee instemmen, maar wel onder de strikte voorwaarde dat dit niet ten koste gaat van het 
inhoudelijk beleid dat ten grondslag ligt aan deze reserves.
de gevolgen van onttrekking uit de Algemene Reserve voor de risicoresen/e en het weerstandsvermogen 

College 
Het college laat weten dat dit voorstel niet ten koste van bestaand beleid gaat.Het is ondoenlijk om bij elk 
voorstel de gevolgen voor de risicoreserve aan te geven.

De raad besluit met algemene stemmen de nota reserves en voorzieningen 2018 vast te stellen en in te 
stemmen met de voorgestelde financiële effecten hiervan.

10. Raadsvoorstel inzake Notitie Participatie, Zevenaar Verbindt 2018 

De raad wordt voorgesteld de notitie Participatie, een kijk op de samenwerking tussen inwoners en 
gemeente 2018 voor kennisgeving aan te nemen.

Met algemene stemmen besluit de raad de notitie voor kennisgeving aan te nemen.

11. Raadsvoorstel inzake vaststellen nota van uitgangpunten Buitengebied 2019 Gelders Eiland 
(hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen in te stemmen met de 'Nota van uitgangspunten,
bestemmingsplan buitengebied 2019'en de 'lnspraaknota van uitgangspunten' en deze als basis te laten 
dienen voor het opstellen van het nieuwe bestemmingsplan buitengebied voor het Gelders Eiland.
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Raadsvoorstel inzake harmonisatie marktverordening en standplaatsenbeleid (hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen de Marktverordening Zevenaar 2019 vast te stellen,akkoord te 
gaan met het afschaffen van het heffen van precario voor het innemen van een standplaats op het 
grondgebied van de voormalige gemeente Zevenaar, akkoord te gaan met het afschaffen van het heffen 
van marktgelden voor de standplaatsen in Lobith en Pannerden en de winstderving vanjaarlijks 10.000 

euro als gevolg hiervan ten laste te brengen van het meerjarenbegrotingsresultaat.

13. Raadsvoorstel inzake integraalveiligheidsplan 2019-2022 (hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen het integraal Veiligheidsplan Zevenaar 2019-2022 vast te 
stellen.

14. Raadsvoorstel inzake functieboekgrife (hamerstuk)

De raad besluit het functieboek griffie 2018 met terugwerkende kracht per 1juni 2018 vast te stellen en 
de werkgeverscommissie de opdracht te geven dit functieboek te effectueren.

15. Moties vreemd aan de orde van de dag 

Er zijn 2 moties vreemd aan de orde van de dag ingediend door de SP inzake:
melding Commissariaat voor de Media 
melding Belastingdienst inzake favoriet FM en goldstar studio's 

De moties waren in de raadsvergaderingen van 24 oktober en 28 novemberjl. reeds door de SP 
aangehouden.

De SP licht de moties toe. De SP geeft aan dat er geen duidelijkheid is over de controle door de 
accountant en wil graag dat er meer druk uitgeoefend wordt. De fractie is van mening dat er een morele 
verplichting ligt en dat de communicatie niet in orde is.

Het college laat weten dat er nog geen feiten zijn Het college wil het zeker weten en gaat voor 
zorgvuldigheid. De accountant heeft laten weten dat ze de gestelde deadline niet konden halen (16 
december). Een en ander vraagt tijd. De accountant is onafhankelijk. Het college neemt de onrust serieus 
en is ervan op de hoogte dat de vrijwilligers zich zorgen maken. 20 december vindt er hoor en wederhoor 
plaats en vinden er gesprekken met vrijwilligers plaats. Dit is een onderdeel van het onderzoek. College is 
afhankelijk van derden. Het college gaat door op de route zoals deze is ingezet. Het Commissariaat voor 
de media is ingelicht en de Belastingdienst kan ook door raadsleden zelfals burger ingelicht worden.
Zodra de feitelijkheden bekend zijn wordt de raad van het oordeel op de hoogte gebracht.

De fractie van Sociaal Zevenaar laat weten dat het om een registeraccountant gaat. De fractie van de SP 
laat weten hierover heel laat geïnformeerd te zijn en zet vraagtekens bij dejuiste informatieverstrekking 
door het college. De SP is van oordeel dat het tempo en de kwaliteit van de informatieverstrekking naar 
de raad beter en duidelijker kan en wenst meer voortvarendheid in het onderzoek.
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ln reactie op de vraag van de PvdA Wanneer de accountant dan wel de controle kan afronden laat het 
college weten dat dit Waarschijnlijk eindjanuari/begin februari zal zijn. Het college zegt toe erachter te 
gaan om deze datum concreter te krijgen.

Het CDA laat Weten dat het te lang duurt en Wenst zo snel mogelijk een rapport van de accountant.

De moties Worden door de SP aangehouden tot de volgende vergadering.

16. Afscheid Ella Schadd-De Boer als burgemeester van Zevenaar 

Mevrouw Schadd-de Boer houdt een korte toespraak. Ze Wenst de gemeenteraad een goede toekomst 
toe en geeft Wijsheid mee om in de toekomst goede besluiten te nemen. Ze draagt de ambtsketen en de 
voorzittershamer over aan de vice-voorzitter mevrouw Niebuur-Sluiter.Er worden twee korte toespraken 
gehouden door de loco-burgemeester, mevrouw Elfrink en de vice-voorzitter mevrouw Niebuur-Sluiter.

16a. Raadsvoorstel inzake toekennen erepenning 

De raad besluit bij acclamatie de erepenning van de gemeente Zevenaar toe te kennen aan Ella Schadd~
De Boer vanwege haar persoonlijke en bestuurlijke inspanningen voor de gemeente Zevenaar.

17. Sluiting 

De plaatsvervangend voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.49 uur.
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